



AUSTRALIAN MUNGBEAN COMPANY

The Australian Mungbean Company bring clean, healthy mungbean from the fields of Central Queensland to your plate. Since 2006, our Australian family owned business has grown, cleaned, packaged and supplied mungbean to the world with rigorous quality control and traceability systems, so every bag of mungbean can be traced back to the field where it was grown.



Who are We?

Hello. I'm Damien White, Managing Director of the Australian Mungbean Company. I've spent my career learning how to breed, grow and market mungbean. Our family take pride in meeting our customer's expectations for consistent quality and food safety.



Our Product

We supply large (min 3.5mm) green mungbean in 25kg packages.



Why buy Mungbean from us?



Clean Green Australian Produce

The sparsely populated rural region of Central Queensland is full of wide-open spaces, fresh air and clean water. Yet our farmers use the most modern innovative and sustainable farming practices. Our cleaning and packing plant must meet the exacting food safety standards set by the federal government.



Consistent Supply

We have three private farms plus a large group of contracted farmers producing extra supply, two handling facilities and large, modern seed storage complexes. Central Queensland soils and climate are particularly well suited to mungbean production. The warm climate means that two crops can be produced each year in spring and in summer.



Full Traceability

Our systems allow every bag of mungbean to be traced back to the farmer who grew it and the history of how the crop was grown.



Quality Control

From farmer delivery to cleaning and packing, we have multiple quality control measures in place to ensure we deliver exactly what our customers expect.



澳大利亚绿豆公司

澳大利亚绿豆公司把来自昆士兰州中部干净而又健康的绿豆带到您的餐桌上。

自2006年以来，我们这家澳大利亚家族企业已经种植、清洁、包装并向全世界供应了具备严格质量控制和跟踪系统的绿豆，所以每一包绿豆都可以被追溯到它生长的那片土地。

我们是谁？



大家好！我是 Damien White，澳大利亚绿豆公司的总经理。在我的整个职业生涯中，我都在学习如何培育、种植和推广绿豆。我们家族以满足顾客对始终如一的质量和食品安全的期望为傲。

我们的产品



我们供应25公斤包装的大号（最小3.5mm）绿豆。

为何向我们购买绿豆？

洁净的绿色澳大利亚产品



人口稀少的昆士兰州中部有广袤的农田、新鲜的空气和干净的水资源。但是我们的农夫们使用最现代的创新并可持续的农耕方式。我们的清洁和包装设备必须严格符合联邦政府规定的食品安全标准。

稳定的供应



我们拥有三家私有农场，外加一群提供额外补给的签约农夫，两座包括处理设备和大型现代种子储藏仓的综合体。昆士兰中部的土壤和气候特别适合绿豆生产。温暖的气候使我们每年春夏两季都能收获。

完整的跟踪能力



我们的系统使得每包绿豆都能得到跟踪，了解是谁种植了这些绿豆以及作物生长的历史

质量控制



从农夫交货到清洁和包装，我们具备多种质量控制措施来确保提供满足客户要求的产品。